
De 23ste editie van de Data News Awards for Excellence vond 
dit jaar plaats in Paleis 11 van Brussels Expo. Een overzicht 
van de welverdiende winnaars.
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De 23ste editie bracht maar liefst 1.300 gasten op 
de been: het hoogste aantal dat we ooit moch-
ten verwelkomen op de Data News Awards for 
Excellence. Beste gasten, samen herontdekten 
jullie ‘The Art of Networking’ en vulden jullie zo 
het thema van dit jaar op een weergaloze manier 
in. Wij zorgden voor een wervelende awardshow 
met de nodige bubbels, een subliem diner en heer-
lijke wijntjes.

We zagen overigens alleen maar stralende 
gezichten, zeker bij de winnaars die hun award op 
het podium in ontvangst mochten nemen. Om te 

beslissen wie die prijzen kreeg konden we reke-
nen op u, beste lezer, en op onze professionele 
jury. Iedereen kon ook dit jaar opnieuw haar of zijn 
stem uitbrengen op hun favoriete ICT-leveranciers, 
-bedrijven en -producten in veertien categorieën.

Hoe zag de procedure er uit?
Ondernemingen kregen de kans om zichzelf te 
nomineren voor de longlist, die aangevuld werd 
door de redactie. Jullie stemden vervolgens 
massaal via de website op jullie favorieten en 
brachten de lijst terug tot een top-5 in elke 
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ICT 
 Personality  
of the Year: 
Hall of Fame
2022: Jan Hollez
2021: Fabien Pinckaers
2020: André Knaepen
2019: Daan De Wever
2018: Françoise Chombar
2017: Felix Van de Maele
2016: Jonas Dhaenens
2015: Jürgen Ingels
2014: Dries Buytaert
2013: Eric Van Zele
2012: Sophie Vandebroeck
2011: Jan Valcke
2010: Jo Cornu
2009: Alain Wirtz
2008: Pierre De Muelenaere
2007: Gilbert Declerck
2005: Robert Cailliau

De jury bestaat uit de CIO 
of the Year, voorzitters 
van gebruikersgroepen 
en prominenten uit de 
Belgische ICT-biotoop. De 
jurybijeenkomst vond dit jaar 
‘hybride’ plaats: deels in onze 
kantoren in Brussel, deels 
via Zoom. Enkele juryleden 
konden niet aanwezig zijn 
in de Zoom-vergadering, 
waarbij sommigen zich lieten 
vertegenwoordigen door een 
vervanger. Elk jurylid kreeg 
de kans om zijn of haar stem 
uit te brengen.
De juryleden zijn:
Leen Anthuenis (StartUps.be/
Scale-Ups.eu), Erik Cuypers 
(MIT-Club), Jan De Schepper 

(ADM), Jack Hamande 
(BOSA), Benoit Hucq 
(Agence du Numérique), 
Danielle Jacobs (Beltug), 
Elke Laeremans (CIO of the 
Year 2021), Guido Lemeire 
(CIO of the Year 2020), Jef 
Loos (Whitelane Research), 
Egide Nzabonimana (Isaca), 
Frank Robben (Smals), Marc 
Senterre (CfTDN), Bart 
Steukers (Agoria), Marc 
Vael (SAI), Barbara Van Den 
Haute (Digitaal Vlaanderen), 
Kristof Van der Stadt (Data 
News), Pieterjan Van 
Leemputten (Data News), 
Peter Vermeylen (CIOforum) 
en Stijn Viaene (Vlerick, 
juryvoorzitter).

Wie zetelt in de jury?

redactie de lijst terug tot 15 finale kanshebbers 
voor de prestigieuze erkenning.

De redactie koos dit jaar uiteindelijk voor Jan 
Hollez, de mede-oprichter en CTO van de snel-
groeiende scale-up Deliverect, die software voor 
de horeca aanbiedt. Met succes, want na minder 
dan vier jaar is het bedrijf ondertussen al meer dan 
een miljard euro waard en telt Deliverect al 450 
medewerkers. Jan Hollez verdeelt de taken perfect 
met CEO Zhong Xu: samen richtten ze eerder ook 
al Posios op, dat uiteindelijk verkocht werd aan 
het Canadese Lightspeed. Het is vanuit die erva-
ring dat het duo merkte dat het efficiënt mana-
gen van online bestellingen een acuut probleem 
was voor de horeca: met Deliverect als nieuwe 
start-up tot gevolg.

Verderop leest u een uitgebreid interview 
met de kersverse ICT Personality of the Year 
2022. Ook de winnaars van de veertien overige 
awards zetten we op de volgende pagina’s nog 
even op een rij.

Kristof Van der Stadt

categorie. Daarna was het aan onze professionele 
jury om aan de hand van die top-5 de uiteinde-
lijke winnaar in elke categorie te bepalen. De jury-
meeting, de discussie en de stemming gebeurden 
tijdens een hybride vergadering.

Twee jaar op rij was al een trend merkbaar 
naar meer Belgische bedrijven onder de winnaars, 
en dit jaar wordt dat alleen maar bevestigd. Maar 
liefst 11 van de 14 awards gaan naar landgeno-
ten: een ongezien record. Ook bij de runner-ups 
vinden we heel wat Belgische bedrijven terug, 
naast de bekende internationale ICT-giganten en 
- multinationals.

Jan Hollez is ICT Personality of the Year
De vijftiende award is die voor de ICT Personality 
of the Year: een prijs die uitsluitend door de redac-
tie van Data News wordt bepaald en toegekend. 
De ICT Personality of the Year wordt gekozen uit 
een longlist van vijftig sterkmakers in de Belgische 
ICT-omgeving. Het moet een Belg zijn of iemand 
die al geruime tijd in België woont, en die duide-
lijk zijn of haar stempel drukt op de Belgische 
ICT-wereld of buiten België grote impact heeft 
op het ICT-ecosysteem. Na deliberatie bracht de 



Belgian FinTech Company of the Year

Monizze
Wie brengt de technologische revolutie in de finan-
ciële sector? Zowel het publiek als de jury waren 
het meest overtuigd van Monizze. Het bedrijf is 
een geoliede machine die al enkele jaren haar 
meerwaarde aantoont en is daarom een overtui-
gende winnaar voor de jury. Al zijn er ook compli-
menten voor AiVidens, dat zich met AI toelegt op 
debiteurenbeheer.
Genomineerd: AiVidens, Digiteal, iBanFirst,  
POM

Belgian Tech Scale-up Company of the Year

Deliverect
Amper vier jaar oud en al meer dan een miljard 
euro waardering, met 450 mensen aan boord en een 
immens groeitempo. Daarmee vliegt Deliverect als 
een raket omhoog om kassa’s en maaltijdleveran-
ciers met elkaar te connecteren. De jury merkt op 
dat ook de andere genomineerden die eer verdie-
nen, maar het tempo van Deliverect valt moeilijk 
te evenaren.
Genomineerd: Acceleran, Intigriti, Intracto 
Group, RoboVision

Belgian Tech Startup Company of the Year

Metamaze
Metamaze is nog relatief jong, maar kan al wel een 
waaier aan mooie klanten voorleggen. Het bedrijf 
legt zich toe op bedrijfsprocessen en doet dat met 
low code. De jury is ook enthousiast over Azalea 
Vision, maar vond het nog iets te vroeg om hen 
de hoogste ereplaats te geven.
Genomineerd: Accurat, Azalea Vision, Digiteal, 
Sweepatic

Communications Innovator of the Year

DSTNY
Destiny, sinds vorig jaar schrijft u DSTNY, verdient de 
award omdat het ambitieus blijft verder bouwen aan 
haar Europees verhaal met overnames en nieuwe 
integraties in een gestroomlijnde strategie. De jury 
heeft ook lof voor Orange, dat onder meer in de 
Haven van Antwerpen sterk op 5G inzet, maar heeft 
als puntje van kritiek dat de Belgische telecomsec-
tor niet enorm veel innovatie kende het afgelopen 
jaar. Al is dat deels om dezelfde reden dat u de afge-
lopen twee jaar een mondmasker moest dragen.
Genomineerd: NTT, Orange, Proximus, Telenet 
Business

Deze Data News Awards 2022 kleuren met 11 winnaars op 14 opval-
lend Belgisch. Iedereen mocht nomineren en de lezers mochten stem-
men voor de shortlist, waarna onze vakjury in conclaaf ging.

And the winners 
are…
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Customer Centric IT Company of the Year

Cegeka
Wie voorziet niet alleen waarde voor de juiste 
prijs, maar slaagt er bovendien in om sterke 
relaties op te bouwen met haar klanten? Dat is 
Cegeka. Het bedrijf kan klanten lange tijd aan zich 
binden, stapt in domeinen waar het vervolgens 
volop mee ontwikkelt en weet dat te koppelen 
aan non-stop groei en ambities in België en de 
rest van Europa.
Genomineerd: Atos Belgium, Deloitte, Hexaware, 
Tata Consultancy Services

Data Center Services Company of the Year

LCL
LCL weet al jaren kwalitatief indruk te maken, maar 
het bedrijf beheert meer dan enkel het betonnen 
gebouw rond uw servers. LCL zet volop in op certi-
ficering en heeft sinds afgelopen zomer het eerste 
tier III datacenter van ons land. Tegelijk heeft het 
de ambitie om haar CO2-voetafdruk zo veel moge-
lijk te beperken. Dat maakt dat de jury met overtui-
ging voor het bedrijf van Laurens van Reijen kiest.
Genomineerd: Atos, Inetum-Realdolmen, NRB, 
NTT

Cybersecurity Company of the Year

Palo Alto Networks
Palo Alto heeft de laatste twee jaar grote stappen 
gezet en is intussen meer dan een pure firewall-aan-
bieder. De jury was onder meer gecharmeerd door 
de gebruiksvriendelijkheid in combinatie met AI 
en de cloud van het Prisma-verhaal. Kortom, een 
terechte innovator in de securitywereld.
Genomineerd: Atos, Check Point Software, 
Fortinet, Orange Cyberdefense

Enterprise Application Innovator of the Year

Microsoft
Microsoft is misschien een dinosaurus in leef-
tijd, toch weet deze T-Rex zijn tanden te zetten in 
uw kantoortoepassingen en die steeds beter te 
integreren met nieuwe functies en mogelijkhe-
den. “Voor applicatie-innovatie steekt Microsoft 
er nog steeds met kop en schouders boven-
uit,” vat een jurylid het samen. Tegelijk durft 
het bestaande producten stopzetten of elders 
te integreren,  waardoor het aanbod voortdu-
rend evolueert.
Genomineerd: OutSystems, Salesforce, 
ServiceNow, Veeam
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Digital Workplace Innovator of the Year

Awingu
Als er één plaats grondig is veranderd de voor-
bije jaren, dan is het wel uw werkplek. De jury 
kiest massaal voor Awingu omdat het als Belgisch 
bedrijf intussen een stevige concurrent vormt 
voor grote jongens zoals VMware en Citrix. Dat 
verdient lof. Het bedrijf van Walter Van Uytven 
heeft een positieve cashflow, en bedient daar-
bij zowel grote organisaties als start-ups die snel 
willen schakelen.
Genomineerd: ACA Group, Delaware, Dell 
Technologies, Xylos

Enterprise IT Services Company of the Year

Tata Consultancy 
Services

Tata Consultancy Services blijft de referentie als 
outsourcer, en hoewel de jury ook positief is over 
de andere genomineerden, valt op dat TCS niet 
alleen haar grote klanten blijft behouden, maar 
dat de verwachtingen van die klanten ook elk jaar 
meegroeien, een bewijs dat het bedrijf haar rol als 
externe innovator mooi invult.
Genomineerd: Accenture, Atos, Inetum-
Realdolmen, NRB

IT Infrastructure Innovator of the Year

Eurofiber
De jury is kritisch in deze categorie. “We moesten 
hard zoeken naar innovatie, “ laat één iemand zich 
ontvallen. Daarbij wel de nuance dat veel innovatie 
in deze branche een jaar of twee duurt, en dat die 
afgelopen twee jaren bijzonder woelig waren. De 
keuze gaat daarom naar Eurofiber, dat letterlijk de 
innovatie van morgen in de grond stopt, in nauwe 
relatie met de grote spelers in beide landsdelen. 
Niet altijd super sexy, maar wel broodnodig voor 
de digitale ervaring van de komende twintig jaar.
Genomineerd: Cisco, Dell Technologies, HPE, 
Kyndryl

IT Recruiting & Sourcing Company of the Year

Amon Consultants
Amon wist zich de laatste jaren om te vormen van 
een eerder executive recruiter naar een bredere 
speler. Het doet dat met een uitstekende aanpak met 
de juiste resultaten volgens de jury. Ook de lezers-
stemmen zijn van oordeel dat Amon Consultants 
de beste IT-rekruteerder op de markt is.
Genomineerd: Ausy, Contraste Europe, Elmos, 
Talent-IT

IT Services SMB of the Year

AE
Ook hier zitten jury en publiek op één lijn. AE heeft 
in het middensegment een ijzersterke reputatie, 
maar weet ook grote bedrijven te bedienen. Het 
vernieuwd management werpt haar vruchten af en 
het bedrijf weet ook op HR-vlak een goede indruk 
na te laten. Soms heb je veel tekst nodig om een 
winnaar aan te duiden, in deze categorie volstaan 
twee letters.
Genomineerd: ACA Group, Computerland, 
ConXion, NSI IT Software & Services

Most Environmentally Responsible ICT Company 
of the Year

ACA Group
In deze nieuwe categorie verdient de ACA Group 
als eerste de Data News Award voor het meest 
ecologisch verantwoorde bedrijf. Elke genomi-
neerde mag trots zijn op haar inspanningen, maar 
ACA wist de jury het meest te overtuigen met wat 
het al doet, en niet alleen met wat het wil doen. 
Zo gaat tien procent van de omzet naar initiatie-
ven waar het volop in gelooft, maar het kreeg ook 
het zeer moeilijk te behalen EcoVadis label, wat 
volgens de jury niet zo evident is.
Genomineerd: Atos, LCL, NRB, Proximus

22 28 09 2021DATA NEWS AWARDS FOR EXCELLENCE WINNAARS

Pieterjan Van Leemputten
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‘Als je 
geen 
focus 
hebt als 
bedrijf, 
dan ga je 
het nooit 
goed 
genoeg 
doen’
Jan Hollez wil in de kassa van elk restaurant 
zitten. Figuurlijk welteverstaan. Na een eerste 
succes met Posios begonnen hij en Zhong Xu 
met Deliverect. Die start-up is meer dan een 
miljard euro waard. Een gesprek met onze ICT 
Personality of the Year.
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Dit jaar haalden jullie met Deliverect al 
150 miljoen dollar op, 240 miljoen dollar 
op vier jaar tijd. Is het makkelijker onder-
nemen en financieren na een eerste 
succesverhaal?

JAN HOLLEZ: Het scheelt wel als je een track 
record hebt. Je hebt ook een netwerk: we weten wie 
de belangrijke spelers zijn in de sector. We hebben 
ook heel veel zelf geïnvesteerd. Als je start en je 
hebt zelf geen kapitaal, dan wordt het al moeilij-
ker. Mensen vergeten vaak dat veel serie-onder-
nemers ook veel zelf investeren.

U hebt recent geïnvesteerd in Casper, dat 
zich toelegt op spookkeukens die afhaal-
maaltijden voor verschillende restaurants 
bereiden. Is dat om ervaring op te doen 
met uw eigen klanten?

HOLLEZ: Ik vind dat de ideale proeftuin om 
zaken uit te proberen. Een dark kitchen is ook 
interessant omdat ze meestal meerdere merken 

bedient. Je hebt daar hun eigen 
ding, maar vaak nemen ze er nog 
dingen bij die in de regio niet 
beschikbaar zijn. Stel dat daar 
geen pittige kippenvleugeltjes te 
koop zijn, dan kan je dat van een 
bekende speler gaan aanbieden.

Zelfs als je een goed merk 
hebt, blijft het enorm duur om 
een goede locatie te vinden, in 
de buurt van die klant, waarbij 
die klant ook nog eens spontaan 
langskomt. In het centrum van 
Gent is dat geen probleem. Maar 

zit je verder, dan is een restaurant minder vanzelf-
sprekend. Dan kan je bij wijze van spreken een 
keuken in een kelder hebben, en je klanten in die 
regio toch bedienen met een afhaalpunt. Vroeger 
deden sommige restaurants dat nooit. Vandaag is 
de shift gemaakt naar hybridere modellen.

Van waar komt jullie focus op horeca?
HOLLEZ: Dat komt door de pa van Zhong. Die 

had een kassa gemaakt voor Chinese restaurants, 
in hun taal. Dat systeem bestaat nog steeds en 
Zhong ging er van uit dat hij dat ooit zou moeten 
overnemen. Hij zag dat niet helemaal zitten en 
zo zijn we beginnen babbelen. Zijn vader is geen 
programmeur, die heeft dat in de marge gebouwd. 
Het systeem werkte wel, maar het was ook oud 
en lelijk zoals alle kassasystemen toen. En toen 
vroegen we ons af waarom er geen kassasysteem 
bestaat dat gebruiksvriendelijk is, er goed uitziet, 
en cloudgebaseerd is. Zeker toen de iPad op de 
markt kwam.

‘Ik wil liever 
geen teamleads 

die zelf geen 
 code schrijven’
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Kassasystemen waren niet zo lang geleden 
zwart-groene schermen met een MS-DOS-
achtige interface, dat is heel anders dan 
wat jullie met Posios brachten.

HOLLEZ: Daar zaten dinosaurussen tussen! 
Vroeger kocht je een kassa en die ging twintig 
jaar mee. Vandaag kan dat niet meer. Uber Eats, 
Deliveroo, Takeaway.com, dat is iets van de laatste 
jaren en daarmee moet je ook mee zijn.

Jullie bedrijf Posios is samengegaan met 
het Canadese Lightspeed en nu zijn jullie 
opnieuw begonnen. Hoe voelt het om 
iets te verkopen waar jullie zo hard aan 
gewerkt hebben?

HOLLEZ: Dat is je baby, maar veel mensen 
onderschatten dat je een bedrijf voor een stukje 
verkoopt als je snel wil groeien 
en geld ophaalt. Elke keer je een 
investeerder aantrekt, geef je 
een stuk af. Maar dat geeft ook 
nieuwe opportuniteiten, want 
zo konden we focussen op het 
product en hoefden we ons 
minder zorgen te maken over 
het financiële of andere zaken. 
Dat zijn keuzes en we hebben 
ons dat nooit beklaagd. Zou ik 
vandaag hetzelfde doen? Neen, 
met de kennis van vandaag niet. 
Maar toen had ik die kennis niet, 
dus het blijft de beste keuze.

Was het toen al duidelijk 
dat u opnieuw een bedrijf 
zou oprichten in dezelfde 
sector?

HOLLEZ: Ja, toen we bij 
Lightspeed zaten, zagen we 
dat het efficiënt managen van 
online bestellingen een acuut probleem was voor 
de horeca. Er bestond nog geen goede oplossing, 
maar niet iedereen kon daarmee beginnen want 
je moet wel een netwerk hebben in die markt. Een 
Uber of een Just Eat  Takeaway, dat zijn billion dollar 
companies. Die hebben niet echt een reden om 
je toegang te geven. In het begin bestonden die 
API’s zelfs niet, want ze wilden de enige speler op 
de markt zijn.

Deliverect is nu een verlengstuk van hun 
business. Maar als het zelf een billion 
dollar business wordt, gaan die grote 
jongens het dan niet interessanter vinden 
om dat zelf te doen?

HOLLEZ: Neen. Als je geen focus hebt als 

bedrijf, dan ga je het nooit goed 
genoeg doen. En stel nog dat 
een Uber Eats met alle moge-
lijke kassasystemen integreert 
- wat ze niet kunnen want ze 
hebben daar de teams of speci-
alisatie niet voor - is dat wat 
een restaurant wil? Dat wil 
verschillende leverplatformen 
in zijn systeem. De enigen die 
dat kunnen doen zijn onafhan-

kelijke partijen. De restauranthouders zijn onze 
klanten en wij doen het voor hen. We zijn neutraal 
zoals Zwitserland en staan heel dicht bij de horeca, 
maar we maken het voor de grote spelers ook een 
pak efficiënter.

Die spelers hebben kennis van het deliverystuk 
en ze weten wat de consument wil. Maar restau-
rants begrijpen ze minder goed, en al zeker niet 
wat een restaurant voor haar kassa nodig heeft. 
Wij hebben die achtergrond wel.

Wat maakt jullie product beter dan 
anderen?

HOLLEZ: Onze ervaring. We kennen de horeca 
en onze klanten door en door. We zijn heel gedreven 
op productontwikkeling. Maar het is niet omdat je 
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Jan Hollez
Nov. ‘07 — Jun. ‘10:  
Software developer/engineer  
bij Siruna

Jun. ‘10 — Jan. ‘13: 
Technical leader bij EVS Instant 
Tapeless Technology

2011 — Sep. ‘14:  
Co-founder Posios

Sep. ‘14 — Aug. ‘18:  
Director of Hospitality Technology 
bij Lightspeed POS

Vanaf Apr. ‘18:  
Co-founder en CTO bij Deliverect
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Gebeurt de ontwikkeling van Deliverect in 
België of elders?

HOLLEZ: Heel veel, het merendeel, gebeurt 
hier. Maar intussen doen we dat ook elders. We 
zijn ook in Nederland gestart, bijvoorbeeld. Daar 
zit een andere mede-oprichter, Jelte Vrijhoef. In 
Toronto hebben we intussen ook drie full stack 
teams zitten, met het idee dat als je voor de Noord-
Amerikaanse markt werkt, je mensen nodig hebt in 
die tijdzone. Die hebben ook affiniteit met de lokale 
markt, waar fooien bijvoorbeeld veel belangrijker 
zijn. We hebben partners die enkel in Noord-Amerika 
zitten en daar moet je ook mee afstemmen. Maar 
de belangrijkste ontwikkelingstak zit nog steeds in 
België. We willen graag hier ontwikkelen, maar je 
vindt gewoon niet genoeg mensen.

Dus geen offshoring of nearshoring voor 
Deliverect?

HOLLEZ: Ik geloof daar niet echt in. Op kleine 
schaal voor minder belangrijke zaken kan dat 
werken, maar als het product het belangrijkste is 
wat je hebt, dan moet je dat in-house onder eigen 
controle hebben. We zijn een product-first company 
dus dat is belangrijk van ons.

U leidt het bedrijf samen met mede-oprich-
ter Zhong Xu. U bent CTO, hij CEO. Lukt 
het om de leiding goed te verdelen?

HOLLEZ: We hebben het wel beter opgesplitst 
nu, dat leer je ook doen. Bij Posios deden we alles 
samen om het echt zo goed mogelijk te krijgen. 
Maar op den duur moet je ook afwegen of je met 
twee aan iets tijd moet besteden om het voor 
pakweg 90% perfect te krijgen, terwijl het 80% is 
als je aan aparte dingen werkt. Dus puur voor effi-
ciëntie doen we nu meer zaken apart. Verder is er 
ook een 100% vertrouwen in elkaar. We gaan voor 
elkaar door het vuur.

Van een bedrijf met een traject als 
Deliverect zou je verwachten dat jullie al 
meteen naar Silicon Valley zouden trekken.

HOLLEZ: Ik heb iets minder dan een jaar in 
New York gewoond. Zhong en ik zagen wel in 

dat als je de VS wilt veroveren, 
dat één van de oprichters daar 
moet zijn. We wilden weten wat 
er ontbrak in ons product, we 
wilden partners vinden en die 
helpen, bij klanten het product 
mee installeren en intussen 
ook een team in België leiden.  
Dat was eigenlijk zot en ik zou 
het nu niet meer op die manier 
kunnen.

vandaag het beste product hebt, dat je dat volgend 
jaar nog hebt dus je moet blijven ontwikkelen.

Is het makkelijker voor Amerikaanse 
start-ups?

HOLLEZ: We hebben ons eigenlijk nooit op 
België gefocust, ook de vorige keer niet. Je moet 
onmiddellijk wereldwijd kijken. Dat is complexer in 
het begin want in Europa zit je meteen met meerdere 
talen, striktere wetgeving, veel lokale zaken zoals 
taksen, witte kassa’s enzovoort. Maar het voordeel 
is dat eens je dat gedaan hebt en je gaat naar de 
VS, je heel goed voorbereid bent. Een Amerikaans 
bedrijf dat naar Europa komt, heeft het moeilijker. 
In dat opzicht biedt het wel een voordeel, maar de 
Amerikaanse markt is interessant om te starten.

Is dat ook voor China het 
geval?

HOLLEZ: Mijn vrouw is 
Chinees en mijn bedrijfspartner 
Zhong (Xu, met wie hij eerder 
al Posios oprichtte, nvdr.) ook, 
dus we hebben wel wat affiniteit 
met het land, maar het blijft een 
complexe markt waar we op dit 
moment niet op focussen.

‘We willen  
graag in België 
ontwikkelen, 
maar je vindt 
 gewoon niet 

 genoeg mensen’
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Omdat het te vermoeiend is, of omdat u 
liever in België woont?

HOLLEZ: Het was te veel, je doet drie jobs tege-
lijk. Intussen ben ik veertig geworden en als je dat 
lang aan zo’n tempo doet dan moet je een beetje rust 
inbouwen. Maar het was wel een heel leuke peri-
ode. Het is een avontuur om dat te doen, maar hoe 
meer je reist, hoe meer je soms ook inziet dat België 
een fijn land is. Het is zeker aan te raden om eens 
een jaar in het buitenland te wonen en te werken. 
En als je wereldwijd wil ondernemen dan moet je 
wel zorgen dat één van je oprichters naar de VS kan.

Je hecht ook veel belang aan welzijn op het 
werk?

HOLLEZ: Zodra er iemand bijkomt, is er een 
heel onboarding team, intussen zeven mensen, 
en zij verwelkomen je niet alleen en leren je het 
product kennen, maar bieden ook inzichten om 
jezelf verder te ontwikkelen en te weten wie wat 
waar en hoe doet. We doen ook veel events om te 
zorgen dat de cultuur goed zit en zodat mensen 
feedback kunnen geven en kunnen doorgroeien 
als ze dat willen. Voor die mensen voorzien we 
ook de juiste coaches. Je wordt niet geboren als 
een teamlead, dus we willen wel de juiste omka-
dering voorzien.

Zeker als je zo snel groeit, is die cultuur enorm 
belangrijk. Als je iets militair gaat managen, is het 
natuurlijk makkelijk. ‘Jij doet dat’ en die persoon 
voert uit. Dat is de makkelijke manier. Maar als je 
mensen empowert en vraagt ‘waar wil jij naar-
toe?’, dan kunnen zij hun pad zelf uitstippelen. Veel 
mensen zijn het niet gewend dat ze zelf beslissin-
gen mogen nemen. Natuurlijk wil dat ook zeggen 
dat ze de verantwoordelijkheid daarvoor dragen. 
En je wil dat mensen fouten kunnen maken, maar 
uiteindelijk moet het wel tot een oplossing leiden.

Iedereen mag hier proberen de boel beter te 
maken. Het lastige is zorgen dat mensen durven 
nieuwe dingen te proberen. Dan kan er soms iets 
misgaan, maar je wil dat ze ook genoeg geven om 
het probleem dat er uiteindelijk een oplossing komt.

Wat doet u buiten 
Deliverect? Wat brengt u tot 
rust of geeft u energie om 
te blijven gaan?

HOLLEZ: Als je geen energie 
haalt uit wat je doet als onder-
nemer, dan lukt het sowieso 
niet. Mensen begrijpen niet 
altijd waarom ik zo hard werk, 
maar ik ben hier graag en ik ben 
gepassioneerd om restaurants 
te helpen. Het is enorm leuk om 

de maatschappij een beetje beter te maken. Ik wil 
tonen dat dat in Europa kan en dat je daarvoor niet 
in de VS moet zitten.

Ik ben wel in heel veel geïnteresseerd. Ons 
kantoor heeft veel verwijzingen naar ruimtevaart, 
bijvoorbeeld (aan de ingang van Deliverect staat 
een ruimtepak, nvdr.). Maar ik speel ook badmin-
ton in competitie en dat competitieve aspect vind 
ik heel leuk. Ik reis graag, leer graag andere cultu-
ren kennen. Tv is dan weer niets voor mij, maar 
ik kan wel op YouTube opgaan in wetenschaps-
video’s. Ik ben enorm geboeid door de toekomst 
en ik beschouw mezelf als een techno-optimist. 
Ik geloof dat de mensheid met technologie heel 
veel problemen kan oplossen als we ons er echt 
op toeleggen en de politieke wil er is, zelfs met de 
huidige technologie.

Zie u zichzelf daar nog een rol spelen? 
Eventueel in een ander bedrijf?

HOLLEZ: Ik ben goed in het oplossen van 
problemen en naargelang het probleem kan mij 
dat heel erg interesseren, terwijl mensen die in 
de politiek stappen misschien vaak snel gefrus-
treerd raken als ze dingen willen oplossen omdat 
het niet vooruitgaat en omdat te veel partijen er 
een zegje over hebben. Ik heb geen probleem om 
mij 300 % voor iets in te zetten, maar dan moet het 
ook vooruit gaan.

Nu ligt de focus op die wereldwijde 
uitbreiding. Mag er nadien een koper 
langskomen?

HOLLEZ: Neen, dit is voor ons. We willen het 
zelf verder uitbouwen en ik wil dat Deliverect binnen 
honderd jaar nog bestaat.

Gaat u hier binnen twintig jaar nog zitten 
dan?

HOLLEZ: Het zal sowieso in een andere vorm 
of rol zijn, als oprichter moet je jezelf ook heruit-
vinden en een andere rol invullen. Op een gege-
ven moment kan je nog strategischer gaan, maar 

misschien ook omgekeerd. Eens 
op een subset focussen, bijvoor-
beeld machine learning, en daar 
heel hands-on gaan. Dat doe ik 
ook heel graag dus wie weet gaat 
het meer die richting uit. Hoe 
meer mensen je hebt, hoe meer 
je een manager wordt. Al hoop 
ik wel dat ik tijd kan houden voor 
het technische aspect en ik hoop 
van mijn mensen hetzelfde. Ik wil 
bijvoorbeeld liever geen team-
leads die zelf geen code schrijven. 

‘Als het product 
het belangrijk-
ste is wat je 
hebt, dan  

moet je dat 
 in-house, onder 
eigen controle 

hebben’
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Mensen in die teams hebben ook meer respect voor 
leads die dat kunnen. In sommige bedrijven zijn er 
mensen die anderen in hun job begeleiden, maar 
die job zelf nooit hebben gedaan. Dat snap ik niet. 
Als je mensen aanstuurt, moet je toch minstens 
weten wat de job inhoudt.

Is dat ook belangrijk voor het bewaken van 
de cultuur?

HOLLEZ: Wat je vaak ziet is dat toptalent ander 
toptalent aantrekt. En als je mensen hebt die niet 
geven om je bedrijf of hun werk, dan sleurt dat ook 
de boel naar beneden. Ik vind het belangrijk dat onze 
mensen daarom een goede balans hebben tussen 
hun leven thuis en het leven hier. En misschien ben 
je op het einde van de dag moe, maar dan nog kan 
je daar energie uit halen en trots zijn op wat je doet. 
En door het werk dat wij hier doen, zijn er ande-
ren die in hun restaurant beter kunnen werken en 
betere zaken doen.

U bent meer dan tien jaar geleden begon-
nen met Posios, vier jaar geleden opnieuw 
met Deliverect en jullie tellen nu al 450 
mensen. Is het vandaag als start-up in 
België makkelijker?

HOLLEZ: Sowieso. Dat is voor een stuk omdat 
er een netwerk begint te ontstaan en daar moet 
je ook heel wat krediet geven aan de jongens van 
Netlog en Dries Buytaert met Acquia. Doordat 
Netlog gefaald is, zijn er veel mensen van daar 
zelf iets gestart. De mannen van Showpad en In 
The Pocket zijn daar een voorbeeld van. We zijn 
ongeveer gelijktijdig gestart en je merkt dat die 
scene er meer is dan vroeger. Zie je iemand met 
veel potentieel, dan kan je die ook sneller met de 
juiste mensen in contact brengen en hoe meer 
van die mensen en start-ups er zijn, hoe meer er 
ook vanuit het buitenland wordt gekeken. Op dat 
vlak merk je echt dat het vandaag eenvoudiger is.

Brengt dat nog andere voordelen met zich 
mee?

HOLLEZ: Je moet bijvoorbeeld niet meteen 
geld ophalen in de VS. Dat is op zich al niet evident, 
zeker als je geen hoofdzetel in de VS hebt. Tien jaar 
geleden waren veel Belgische investeerders ook zo 
risico-avers. Met Posios hebben we aan een aantal 
van die pitchrondes meegedaan en vaak zag je dan 
dat ze wilden dat je toch al 4-5 jaar bestond, of dat 
ze keken naar het buitenland ‘want dat zal wel beter 
zijn’. Kunnen we niet eens gewoon trots zijn op wat 
we in België doen en maken? In plaats van subsi-
dies uit te delen aan starters, kan je ook bij hen 
aankloppen om te kopen wat ze maken. Dat is al 
een mooi verschil. Maar het klimaat is al verbeterd.

Kan het nog beter?
HOLLEZ: Er zijn zeker nog stappen te nemen. 

Je ziet ook bedrijven die goed starten en dan toch 
een lastig moment kennen om verder te groeien. 
Maar hoe lager de lat om te beginnen, hoe meer 
die tech-scene zich ontwikkelt. Vroeger was er niets, 
vandaag is er het begin van een ecosysteem. Dat 
moeten we nu naar een hoger niveau brengen. Het 
wordt een flywheel, de mensen die ongeveer gelijk 
met ons gestart zijn, beginnen nu ook te investe-
ren in anderen. Zo komt er meer en meer op gang, 
dus ik ben optimistisch.

Pieterjan Van Leemputten, foto’s Debby Termonia


